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La ministra d’Educació,
Susanna Vela, va dema-
nar la implicació dels ac-
tuals centres de Canillo
en la definició del futur
projecte d’escoles. Vela va
explicar que la redacció
del projecte i les obres co-
mençaran quan tinguin

pressupost. De la cessió
dels terrenys per part del
Comú canillenc i de la pe-
tició d’aquest de rebre en
contrapartida els actuals
edificis que alberguen les
escoles, la titular d’Edu-
cació va manifestar que
s’estava estudiant la pos-
sibilitat, però que encara
hi ha temps per prendre
una decisió, ja que com a
molt aviat el nou centre
no entrarà en funciona-
ment fins d’aquí a quatre
anys. 

Un altre dels projectes
que està en stand by a l’es-
pera que s’aprovi el pres-
supost és el d’ampliació

de les escoles maternal i
de primera ensenyança
d’Encamp –aprofitant els
terrenys ocupat pels ba-
rracons–, on s’ha d’ubicar
la cuina centralitzada. En
aquest sentit, la ministra
va negar que s’estudiés
fer un nou centre a la
parròquia encampadana,
a excepció del nou Lycée.
D’aquest, Vela va comen-
tar que les autoritats fran-
ceses estaven estudiant la
idoneïtat del terreny pro-
posat, la Prada de Moles, i
que a finals d’any, o com a
molt al gener vinent, les
característiques de l’edifi-
ci estarien definides.

A tots aquests projectes
s’ha d’afegir el d’amplia-
ció de l’escola de mater-
nal i primera ensenyança
d’Ordino. La ministra
d’Educació va dir que es
continuarà estudiant les
necessitats del país en
aquest camp per establir
un pla a més llarg termini.

Vela va fer aquestes ex-
plicacions en el marc de
les visites que ella matei-
xa i el cap de Govern, Jau-
me Bartumeu, van iniciar
ahir als diferents centres
educatius del país. Així,
ahir van visitar les escoles
andorrana i francesa de
Canillo de maternal i pri-
mera ensenyança, i l’es-
panyola i la francesa
d’Encamp, també de ma-
ternal i primera ense-
nyança. Avui les autori-
tats visitaran l’escola
andorrana d’Ordino i la
francesa i andorrana de la
Massana.

La ministra d’educació,
Susanna Vela, va repas-
sar els projectes que es
tenen sobre la taula de
noves escoles i amplia-
cions.

e.O.G.

Encamp

Vela demana la implicació de
les escoles de Canillo per definir
el projecte del nou centre

Els ramaders de la parrò-
quia d’Encamp van reunir
ahir a Grau Roig els 240
caps de bestiar vacum per
celebrar l’acte tradicional
de la vacada, un dia festiu

i de trobament per a tots
els ramaders de la zona
que agrupen el seu bestiar
per al corresponent con-
trol sanitari. El veterinari
va fer les extraccions de
sang a cada una de les va-
ques per analitzar si tenen
tuberculina, brucel·losi o
leucosis. Les anàlisis seran
enviades a França i d’aquí
a uns dies s’obtindran els
resultats que determina-
ran si hi ha alguna reacció
positiva. Si és així, es pro-
cedirà a fer-ne un control
posterior a l’escorxador.

De tota manera, un dels
representants del Servei
de Veterinària del Govern,
Francesc Alay, va comen-
tar que no s’havia trobat
cap cas de tuberculosi ni
de brucel·losi des del 2003,
ni cap cas de leucosi des
del 1995. Un dels rama-
ders va explicar que en-
guany ha estat una bona
temporada pel que fa a les
pastures. Si el temps ho
permet, el bestiar pastu-
rarà ben bé fins al novem-
bre per la zona del Cubil i
els Cortals d’Encamp.  

el veterinari va extreure
sang de tota la cabana
vacuna que s’enviarà a
França per determinar si
tenen tuberculina, bri-
cel·losi o leucosi.
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Els 240 caps de bestiar vacum
d’Encamp passen els controls

Jaume Bartumeu visita una de les aules de l’escola d’Encamp.
E.O.G.

Tots els animals van passar per les mans del veterinari.
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